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Folketingets Udvalg for Fødevarer, Landbrug og Fiskeri har i brev af 22. marts 2011
stillet følgende spørgsmål nr. 296 (Alm. del) som hermed besvares. Spørgsmålet er 
stillet efter ønske fra Benny Engelbrecht (S).

Spørgsmål 296:

”Hvor tit sker det, at fjerkrækød fra Kina ikke opnår den korrekte behandling, som den 
omtalte bekendtgørelse foreskriver?”

Svar:
Jeg har forelagt spørgsmålet for Fødevarestyrelsen, som oplyser følgende:

”I forbindelse med veterinærkontrollen i perioden 1. januar 2009 - 31. marts 2011 har 
de danske grænsekontrolsteder ikke konstateret fjerkrækød, herunder kødprodukter af 
fjerkræ, fra Kina, der ikke har været varmebehandlet. Dette fremgår ved en søgning i 
den database (TRACES), hvori grænsekontrollen registrerer data om alle foretagne 
veterinærkontroller.”
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